
PROTOKÓŁ   Nr 5.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 19 stycznia 2015 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Bogdan Jusiński      -  Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   - Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek  -  Członek Komisji  
5. Grażyna Barbara Krupa  -  Członek Komisji  
6. Adam Wojtyra         -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
 
1. Piotr Gołoś – główny specjalista ds. infrastruktury drogowej. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Zapoznanie się z projektem  wiaduktu w Tłuszczu na drodze 634. 
2. Sprawy bieżące w tym wpływy ze sprzedaży mienia.  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Piotr Gołoś przedstawił koncepcję 
wiaduktu  w mieście Tłuszcz na drodze 634 nad torami linii kolejowej nr 6. 
Poinformował, że nie jest to wersja ostateczna i Gmina jest na etapie wydanej 
decyzji środowiskowej i złożonego wniosku o decyzję lokalizacyjną.  
W trakcie omawiania przedstawionej wersji wiaduktu ( załącznik nr 1 do 
protokołu), radni zadawali pytania.   
Pan Piotr Gołoś udzielał odpowiedzi i wyjaśnień oraz poinformował, że uwag do 
projektu już nie można wnosić, ale te które zostały wniesione, zostały 
uwzględnione. 
Komisja do tematu wiaduktu powróci na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i 
Inwestycji z Komisją Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska.  
 
Ad2.  Komisja omawiała sprawy związane z bieżącą działalnością gminy, min. jak 
zagospodarować środki ze sprzedaży mienia gminnego.   
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Przewodniczący Komisji zaproponował, aby wszyscy radni do końca marca br.  
złożyli wnioski do Komisji Budżetu i Inwestycji w sprawie  realizacji 
najpilniejszych potrzeb w swoim okręgu wyborczym do kwoty 100 000 zł .  
Wnioski będą analizowane i na ich podstawie zostaną  rozpisane do realizacji 
inwestycje w 2015 i 2016 roku w poszczególnych okręgach wyborczych.  
 
Radny Mirosław Sobczak zaproponował, aby skupić się przede wszystkim na 
realizacji rozpoczętych już tych większych inwestycji w gminie.  
Radny poruszył także temat rozszczelnionego zbiornika szamba w szkole w 
Miąsem, który należy wymienić, ponieważ generuje to duże koszty.   
Odbyła się dyskusja w tym temacie.  
 
  
 
 Na tym protokół zakończono.  
                                                                                       Przewodniczący Komisji  
                                                                                       
                                                                                           Bogdan Jusiński  
 Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
Stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia  23 stycznia 2015r.                                                     


